
Здравейте господин Чобанов, 
 
Отново Ви пише една от хилядите майки, чието дете не е прието в детска градина. 
Повечето хора, като мен, не могат да си позволят частна такава и единстненият им вариант 
остава да напуснат работа! 
 
След като последните години групите бяха намалени и съответно шансът ни за прием стана 
минимален, сега разбирам, че искате да отмените и уседналостта, която беше последната 
надежда на хората, живяли цял живот в един район. Не съм съгласна да се отлага този 
критерий, дори мисля че предишният вариант с 3 години уседналост по район беше по-
справедлив. Не може сутрин пред градината да има повече коли с регистрация от други 
градове, отколкото от София, както и да идват деца от другия край на София, а децата от 
квартала, да не са класирани. Това не е справедливо и с отлагане на уседналостта нищо не 
се решава, а си продължава както до сега! 
 
 
Поздрави! 
Калина Стефанова 

 


